
Město Nový Jičín 

Zápis č. 10/2019  

ze schůze Osadního výboru  ZM Nový Jičín m. č. Loučka,  

konaného dne 16. prosince 2019 v 17 hod. v Klubu seniorů Loučka. 

 

Jmenný seznam členů osadního výboru:  

J. Kotas, J. Hub, V. Dokulil, A. Elicer, P. Jaroň, P. Liška, H. Micková, L. Pístecký, J. 

Šimíček, M. Štěpánová, A. Svojanovský                                                   

Přítomní členové: J. Kotas, J. Hub, A. Elicer, P. Liška, H. Micková,  A. Svojanovský,                                                         

                              M. Štěpánová 

Nepřítomní členové omluvení: L. Pístecký, J. Šimíček, V. Dokulil,  P. Jaroň 

Nepřítomni členové neomluvení:   

 

Při zahájení schůze bylo přítomno: 7 z celkového počtu 11 členů osadního výboru. 

Osadní výbor byl usnášeníschopný.  
 

Zahájení: 

Schůze  byla zahájena předsedou Osadního výboru panem Jaroslavem Kotasem, který 

přivítal přítomné členy, které poté seznámil s programem jednání, který byl schválen bez 

připomínek. Předseda OV zároveň přivítal hosty tohoto jednání. 

 

I. Schválení programu  

Předseda OV předložil přítomným návrh programu jednání, který byl schválen bez 

připomínek.  

Program: 

I.          Schválení programu schůze 

II. Kontrola zápisu z minulého jednání     

III. Kontrola usnesení 

IV. Žádosti OSM MěÚ o stanoviska k MPZ 

V. Informace z 8. zasedání ZM  

VI.  Různé 

Usnesení. 

10./ I.  - Osadní výbor schvaluje navržený program jednání. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

II. Kontrola zápisu z minulého jednání  

Předseda OV provedl kontrolu zápisu z jednání dne 11. listopadu, který členové OV 

obdrželi e-mailem dne 17. listopadu. Přítomnými bylo konstatováno, že zápis odpovídá 

průběhu jednání a tak němu nevznesli  žádné připomínky. 

Usnesení. 

10./ II.  - Osadní výbor schvaluje zápis z minulé schůze OV č. 9. ze dne 11. listopadu 2019 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

III. Kontrola usnesení   

Předseda OV p. Kotas provedl kontrolu usnesení. 

Usnesení. 

10/III. - Osadní výbor bere na vědomí kontrolu usnesení. 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

IV.  Žádosti OSM MěÚ o stanoviska k MPZ 



 

Předseda OV p. Kotas  podal ke všem žádostem doplňující informace, když tyto obdrželi 

přítomni e-mailem v předstihu před jednáním.  

MPZ č. 2788 - žádost p. Komáčky o prodej části pozemku města - po objasnění situace  

                         předsedou  OV přítomni žádost doporučili ke schválení  

MPZ č. 2789 - žádost BD Za Korunou o prodej části pozemku - po objasnění situace  

                         předsedou  OV přítomni žádost doporučili ke schválení  

MPZ č. 1940 - žádost o přemístění plakátovacích ploch s návrhem na řešení - po obsáhlé  

                         debatě k předloženému návrhu, vyslovili přítomní se znalosti věci  

                         nedoporučující stanovisko a navrhují umístění těchto plakátovacích ploch  

                         do prostoru pod krytým stáním města na sídlišti (bude přiloženo foto) 

Usnesení. 

10/IV. - Osadní výbor  

a) souhlasí s prodejem u MPZ č. 2788 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

b) souhlasí s prodejem u MPZ č. 2789 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

c) nesouhlasí s navrženým řešením s doporučením umístění na jiném místě v prostoru sídliště  

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato 

 

V. Informace z 8. zasedání ZM 

Předseda OV p. Kotas, zároveň jako člen zastupitelstva města, podal informace o 

průběhu a výsledcích 8. zasedání ZM dne 12. prosince, zejména s podrobným 

objasněním jeho stěžejních bodů a to k výsledku kontrol provedených KV ZM,   

programovým dotacím  města na rok 2020, k OZV města č. 8/2019 o místním poplatku za 

odpady a k návrhu rozpočtu města na rok 2020. Ze schváleného  rozpočtu města vyplynulo, že 

se do něj dostala částka 2 050 000 tis. na realizaci výstavby chodníku od ZD po ul. Na 

Drážkách, nejsou v něm však žádné finanční prostředky na osadním výborem požadovanou  

realizaci vodovodu na ul. Císařské - oblast Kolonie. Dále bude ze schváleného rozpočtu moci 

OV  čerpat částku 90 tis. na kulturní, sportovní a jiné akce, když nebyl akceptován požadavek 

OV na částku 97 tis.    

Usnesení. 

10/V. - Osadní výbor bere na vědomí informace předsedy o průběhu a výsledcích 8. zasedání  

            ZM 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

VI. Různé 

Předseda OV p. Kotas  

- podal informaci o uskutečněných akcích OV a to o „Adventním koncertu“ dne 8. 12.  

  v Orlovně,   jehož se   zúčastnilo na 160 osob a o „Předvánočním sportovně-zábavné  

  odpoledni seniorů“   dne   10. 12. v Orlovně, jehož se zúčastnilo 40 osob. Obě akce s dotací  

  města se uskutečnily  k velké spokojenosti účastníků a byly bezprostředně vyúčtovány. 

- podal informaci o  provedení opravy místního rozhlasu 

- otevřel záležitost spojenou s webovými stránkami Loučky, k čemuž OV obdržel písemné  

  sdělení tajemníka MěÚ Mgr. Solanského (zasláno členům e-mailem), na jehož základě sdělil  

  p. Elicer, že jeho   manželka   ukončuje práci webmastera těchto webových stránek od 1. 1.  

  2020, což přítomni vzali s politováním na vědomí.   

Pan Elicer vznesl opětovný požadavek na ořez větví na stromech v sídlišti, což požadoval již 

dříve. V této záležitosti byl p. Elicer přítomnými pověřen osobním jednáním na OŽP 

MěÚ.  



Předseda OV p. Kotas otevřel záležitost spojenou s úpravou finančního krytí akcí 

kulturního a jiného charakteru v m. č. Loučka v roce 2020 v návaznosti na schválenou 

částku 90 tis. Kč, když původní požadavek na 97 tis. Kč byl navýšen o částku 8 tis. Kč (105 

tis. Kč) na uskutečnění původně v plánu nezařazené akce „Svatomartinský lampionový 

průvod“.   

Po obsáhlé debatě přítomných i s jejich poznatků z uskutečněných akcí v letošním roce, byl 

schválen pro první fázi návrh na zrušení financování akce Maškarní ples pro děti a 

Turnaj ve stolním tenisu, otázkou zůstává uskutečnění Divadelního představení. O 

dalších úpravách (zrušení akce nebo zkrácení dotace), bude OV jednat po novém roce. 

Toto rozhodnutí bude sděleno p. O (ZO ČsCH). 

Usnesení 

10./VI. - Osadní výbor  

a) bere na vědomí informace předsedy OV o uskutečněných akcích 

b) schvaluje první fázi úpravy dotace města na akce OV v roce 2020 

Hlasování: pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, usnesení bylo přijato. 

 

Bylo dohodnuto, že další schůze Osadního výboru se uskuteční ve čtvrtek dne 16. ledna 

2020 v 18 hod. v Klubu seniorů. 

 

V závěru jednání poděkoval předseda OV přítomným nejen za aktivní přístup na tomto 

jednání,  ale i za celoroční aktivitu na jednáních OV s přáním příjemného prožití 

vánočních a novoročních svátků a  všeho nejlepšího v příštím roce a elánu do další 

činnosti v OV. 

 

Jaroslav Kotas, předseda OV                        V Novém Jičíně - Loučce dne 16. 12. 2019 

 

Příloha - Prezenční listina  

 

 

 

 

 

 

 

 


